



澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會選舉委員會第 7/2024 號通告 第十九屆澳門大學研究生會領導機關選舉結果

第十九屆澳門大學研究生會領導機關選舉，於 24、25 兩日面向全體碩士及博士研究生開放投票，並於 2024 年 4 月 25 日 19:30 結束。

澳門大學研究生會選舉委員會已於 25 日晚在各參選閣以及到場同學的監督下進行唱票，現將點票結果公佈如下：

1. 會員大會主席團與理事會候選閣得票情況：

“北辰閣”獲得總投票數 722 張，其中無效票 33 張，有效票 689 張（含反對票 16 張，同意票 673 張。另因北辰閣冷靜期期間違規兩次，按選舉細則扣除 10 張有效票，最終有效票數為 679 票。）

2. 監事會候選閣得票情況：

“昭珩閣”獲得總投票數 721 張，其中無效票 35 張，有效票 686 張（含反對票 35 張，同意票 651 張。）

根據《澳門大學研究生會章程》，會員大會主席團與理事會候選閣北辰閣成為澳門大學研究生會會員大會與理事會第十九屆領導機關內閣；監事會候選閣昭珩閣成為澳門大學研究生會監事會第十九屆領導機關內閣。

現將北辰閣及昭珩閣人員名單公佈如下：

北辰閣	會員大會主席團	主席	陳泳竹
		副主席	賴鴻睿
		秘書長	鍾哲瑜
		秘書長	房堃
		秘書長	劉書含
	理事會	理事長	陳裕林
		副理事長	黃嘉怡
		副理事長	韋開元
		財務長	李一笛
		秘書長	劉嘉璿
昭珩閣	監事會	監事長	徐洪歸
		副監事長	羅皓
		秘書長	彭靖涵

若對本屆參選組別存在異議，請於二〇二四年五月四日 23:59 前，電郵至澳門大學研究生會選舉委員會郵箱：umpaelectbd@connect.um.edu.mo。

第十八屆澳門大學研究生會選舉委員會
主席



馬穎潔

二〇二四年四月二十六日



澳門大學研究生會
Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

University of Macau Postgraduate Association

Notice for Election Committee No. 7/2024

Results of the Election of the Management Board of 19th UMPA

The voting for the Management Board of 19th UMPA has ended at 19:30, April 25th 2024. Under the supervision of candidate cabinets and the other attendees. Election Committee of UMPA counted the votes and announced the results of voting as follow:

1. The total votes for candidate cabinet for General Assembly and Board of Directors:
The aggregate number of votes for "Polestar" is 722, with 33 invalid votes and 689 valid votes including 16 disagree votes and 673 agree votes. In addition, according to the election rules, 10 valid votes will be deducted due to their violations during the cooling off period. The final number of valid votes for "Polestar" is 679.
2. The total votes for candidate cabinet for Board of Supervisors:
The aggregate number of votes for "CHIU HANG GOK" is 721, with 35 invalid votes and 686 valid votes including 35 disagree votes and 651 agree votes.

According to the UMPA Constitution, the candidate cabinet "Polestar" has been elected as the 19th Management Board for General Assembly and Board of Directors; The candidate cabinet "CHIU HANG GOK" has been elected as the 19th Management Board for Board of supervisors.

Now, the members are announced as below.

Polestar	General Assembly	President	Chen Yongzhu
		Vice-President	Lai Hongrui
		Secretary General	Zhong Zheyu
		Secretary General	Fang Kun
		Secretary General	Liu Shuhan
	Board of Directors	Director General	Chen Yulin
		Vice-Director General	Huang Jiayi
		Vice-Director General	Wei Kaiyuan
		Treasurer General	Li Yidi
		Secretary General	Liu Jiaxuan
CHIU HANG GOK	Board of Supervisors	Supervisor	Xu Honggui
		Vice-Supervisor	Luo Hao
		Secretary General	Peng Jinghan

UNIVERSITY OF MACAU POSTGRADUATE ASSOCIATION

中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學研究生宿舍 S3-G017 室

RoomG017, Postgraduate dormitory South3, University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau, China



澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau
University of Macau Postgraduate Association

For any enquiry or objection, please contact umpa.electbd@connect.um.edu.mo before 23:59, 04/05/2024.

President of the Election Committee

MA YINGJIE

26/04/2024



UNIVERSITY OF MACAU POSTGRADUATE ASSOCIATION

中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學研究生宿舍 S3-G017 室

RoomG017, Postgraduate dormitory South3, University of Macau, Avenida da Universidade, Taipa, Macau, China